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in de roos 
          Jaargang 07 

              Februari2021 

 
Wij zijn benieuwd naar uw mening en nodigen 

ook u graag  uit om uw bijdrage aan te leveren 

op johanne.pvda@ziggo.nl.  

 

Inhoud 
Verkiezingen 

door secretariaat bestuur PvdA 

Regionaal stemmen! 

door Harry Burgering burgercommissielid 

Mijn STEMWIJZER en waar past die in?  

door Jaap Sterk  PvdA lid 

Vaccineren in woningbouw! 

door Jan P. Stomps  PvdA lid 

Vrouwen in leiderschap 

door Simon van Geldorp bestuur PvdA  

Campagne: helpende handen gezocht! 

door secretariaat bestuur PvdA 

Donatie aan de afdeling 

door Lucia Bakker 

Geef uw mening en /of commentaar 

door Johanne Hendriks 

 

 

 
Verkiezingen 

door secretariaat bestuur PvdA 

Alle leden hebben vrijdag 26 februari jl. een 

speciale verkiezingsmail toegestuurd gekregen.  

Hebt u deze niet gezien, kijk in de SPAM-bak, 

want soms komen onbekende afzenders daarin 

 

 

 

 

 

 

terecht. In dat geval, markeer in uw 

mailprogramma de afzender als gewenste email. 

 

In de mail zat o.a. de melding dat een 

raamaffiche besteld kan worden bij de 

secretaris via email bakker@noordwest.org.  

Het is wel een erg groot formaat 60 x 84 cm.   

Maar wie een plekje heeft: help mee, hang  

er eentje op. Meer over de verkiezingen: 

https://www.pvda.nl/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hebt u al een MijnPvdA account aangemaakt? 

Binnen de openbare website van de PvdA is er 

ook een deel dat speciaal voor leden is. Elk lid 

kan een eigen MijnPvdA aanmaken. Daarna is er 

toegang tot de eigen gegevens.  

En als we toch nog eens digitaal gaan 

vergaderen, dan kan dat via de mogelijkheid 

Samen Online. Maar daarvoor is het nodig om uw 

mijnpvda-account geactiveerd te hebben. Doe 

dit via: https://mijn.pvda.nl/activeer-account/ 

 

Opnieuw schriftelijke ledenvergadering in de 

week van 20 – 27 maart 

Dit keer is het de “jaarvergadering” die op de 

planning staat. De jaarverslagen van het 

secretariaat, penningmeester en fractie komen 

aan de orde. Tevens moeten de profielen voor  

de nieuwe raadsfractie worden vastgesteld in 

 

mailto:johanne.pvda@ziggo.nl
mailto:bakker@noordwest.org
https://www.pvda.nl/
https://mijn.pvda.nl/activeer-account/
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het kader van de procedure 

Gemeenteraadsverkiezingen. We gebruiken 

daarvoor de modellen die het partijbureau  

heeft opgesteld, mogelijk met nog een kleine 

aanvulling vanuit het bestuur.  De vergader-

stukken worden rond 13 maart verzonden. 

Overigens veel dank voor de reacties op de 

vorige schriftelijke vergaderingen. Een 

behoorlijk aantal leden heeft gereageerd op  

de stukken en dat stellen we op prijs. 

 

Kandidaatstelling voor de 

Gemeenteraadsverkiezingen in 2022 

Op een later moment volgt nog een oproep,  

maar we melden alvast dat vanaf april tot begin 

september leden kandidaten kunnen voordragen 

of zichzelf voor de lijst waarmee we de 

verkiezingen in 2022 ingaan.   

 

Abonnement op de raadsstukken 

Voor wie de gemeenteraad en alles wat daarin 

besproken wordt, wil volgen: er bestaat de 

mogelijkheid een abonnement te nemen op de 

raadsstukken. Per mail komen meldingen  

binnen van wat er op de agenda staat van  

zowel gemeenteraad als commissies.  

Aanmelden:  

https://www.raadbergen-nh.nl/abonnement 

 

Regionaal stemmen! 

door Harry Burgering burgercommissielid 

Afgelopen week kreeg ik voor het eerst te 

maken met een beleidsmedewerker van de  

PvdA. Ik had al eens contact gehad met Gijs  

van Dijk ,onze Noord-Hollandse voorvechter  

uit Texel. 

Ik vind dat we eigenlijk meer regionaal moeten 

gaan stemmen en adviseer dan ook op hem te  

stemmen!! Ik maak me zorgen over de mensen  

van provinciale staten van Noord-Holland, die 

een keer per week vergaderen. 

 

  

 

 

 

Ze nemen steeds verdergaande beslissingen 

over heel Noord-Holland en ik zie een steeds 

grotere tweedeling in belangen en in uitvoer van 

beleid optreden tussen het zuidelijk deel (alles 

onder Alkmaar: de Zaanstreek, regio 

Amsterdam en de IJmond) en de rest: Noord-

Holland noord en West-Friesland. 

Dat zie je als je besluiten leest, ook met 

instemming van de PvdA, over het woningbouw 

beleid, de infrastructuur en zeker over de 

aantasting van de leefbaarheid in de Noord en  

al helemaal in de recreatie/kustgemeenten. 

In het kort beslist men in “Haarlem”   

GEWOON dat er geen(of nauwelijks) 

huizenbouw mag plaatsvinden in ons deel van  

de provincie. Verder gaat de PvdA mee met  

de aanwijzing van de gemeente Bergen tot 

Bijzonder Provinciaal Landschap 

(BPL). De gevolgen zijn groot: nauwelijks meer 

huizenbouw mogelijk voor een redelijke prijs 

(ontwikkelaars willen groot bouwen, dat levert 

meer op).De RES(regionale energie strategie) 

wordt bemoeilijkt zo niet geblokkeerd  in onze 

gemeente.(geen windmolens omdat er een 

vogelkerngebied is en lelijke hele grote 

zonneweides i.p.v. zoeken naar daken van grote 

gebouwen. Gelukkig heeft Gijs van Dijk overleg 

met de PvdA fractie in Noord-Holland. 

Misschien levert dat meer mogelijkheden op 

voor de plaatselijke politiek. Andere partijen in 

Noord-Holland lijkt dat niet veel te doen. 

Mijn oproep is dan ook: stem op onze Noord-

Hollandse Gijs van Dijk of zoek een prima 

vrouwelijke kandidaat verder naar beneden op 

de lijst, die dan met voorkeurstemmen in de 

tweede kamer kan komen. Stem ,stem, STEM. 

(of geef je stem met een volmacht aan een  

ander die voor jou wil stemmen). 

 

    
 

https://www.raadbergen-nh.nl/abonnement
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 Mijn STEMWIJZER en waar past die in  

 voor 7.843.063.419 bewoners van deze  

 ‘nog’ mooie aarde! 

  door Jaap Sterk PvdA lid 

In ieder geval een laag BTW tarief op groente, 

fruit en peulvruchten uit eigen omgeving en een 

vleesconsumptie afkomstig van een gemengd 

(biologisch) bedrijf. 

Dus geen kosten meer voor het opruimen van 

veestapels zoals nertsen, kippen, geiten, 

varkens, koeien enz. enz. 

Fossiele subsidies worden zo snel ( SHELL ) 

mogelijk gestopt. SHELL wil wel 

milieuvriendelijke initiatieven ontwikkelen  

maar die moeten wel minimaal 10% rendement 

geven (goed voor de aandeelhouders en de 

bonussen). 

Rekeningrijden wordt in 2022 ingevoerd.  

(Persoonlijk ga ik niet meer naar Formule 1 

kijken en probeer ik zo zuinig mogelijk met 

onze C3 te rijden) 

Er komt een wereldwijde beginnende in 

Nederland CO-2 heffing op vervuilende 

industrie  om verduurzaming te realiseren.  

En onze eigen bijdrage is, om te bedenken  

hoe onze inkopen worden gemaakt en waar  

ze vandaan komen (Verweggistan). 

De uitstoot van broeikasgassen reduceren, 

zeker in Nederland dat gaan wij met onze 

PvdA zeker realiseren. 

Met dank aan een artikel van Milieudefensie 

 

Maar eerlijk gezegd heb ik nog een paar punten 

voor mijn stemwijzer! 

Door al het lawaai op mijn betonfabriek ben ik 

behoorlijk doof geworden, nu is het gelukkig 

een stuk stiller omdat wij zelfverdichtende 

beton gebruiken ( Geen trilmotoren meer). 

Wat mij mateloos irriteert is het waanzinnige 

lawaai wat allerhande voertuigen op de 

openbare weg maken en het mooie 

gewelddadige lawaai van alle binnenkomende 

vliegtuigen.  

 

 

 

Zit je op een zonnige dag in Bergen in je tuin 

aan de Nesdijk en dan komt er een hobbyploeg 

motoren (Harleys) langs, er zijn ook brullende 

auto's en brommers. Aan decibel overlast 

kunnen we wettelijk echt wel iets doen. Graag  

GISTER ingaande. 

Onze economische groei is het laatste jaar  

nog nooit zo gekrompen onze banken hebben 

nog nooit zoveel spaargeld van ons gehad. 

Wanneer we slim zijn doen we nu met z'n  

allen een stapje terug en gaan we echt   

minder vliegen. 

Sorry KLM met je miljardensteun en geen 

belasting op kerosine uit onze staatskas. 

Corona kost heel veel geld en in de 

farmaceutische industrie wordt nu heel veel 

verdiend. 

Hoe eerlijk wordt het medicijn verdeeld, hoe 

kan het dat Israël al bijna klaar is en hun 

oosterburen niets hebben?      

PS. Neem aandelen in de farmaceutische! 

Heb nog even gekeken op de website wat we 

wereldwijd aan defensie uitgeven!!!!!!!!!!!!!!! 

Uitgaven 2019 kernwapens 72.900.000.000 

dollars. Alles bij elkaar 1917 miljard 

dollar!!!!!!!!!! Sorry komt neer op +/- 249 

dollar per persoon, ook die kindertjes van de 

TV met een armdikte van een duim. 
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In de NRC van 23-2-2021 lees ik nu dat  

de VS onze Joint Strike Fighter te duur  

en niet efficiënt voor lokaal gebruik vindt 

(beroerde motor en kostbaar in onderhoud). 

De PvdA heeft voor de aanschaf gekozen.  

Kon ik nu nog maar op de PSP stemmen! 

 

 MET DIT STUKJE “WETEN” BEN IK  

TOCH OP ONZE PvdA UITGEKOMEN. 

De keus was toch vrij eenvoudig Jaap,  

slechts 37 partijen, misschien een 

kiesdrempel van 5 zetels wat handzamer  

voor de voorzitter. 

 

1. LILIANNE PLOUMEN,  

2. VOORZITTER (hoe heet ze ook weer) 

     KADIJA  ARIB. 

 6. JORIS THIJSEN,  

     DIRECTEUR GREENPEACE, mijn  

     voorkeur vanwege zijn milieuachtergrond,  

 7. BARBARA KHATMANN, goed in het  

     snelle geld, denk aan bitcoins,  

 8.  GIJS VAN DIJK, ik ga dwars door  

     deuren en helaas als laatste  

37. BAS BIJLSMA,oud diplomaat adviseur 

     internationale vrede en veiligheid zou ik 

     ook willen voordragen met voorkeur-  

     stemmen. 

 
 

Vaccineren in woningbouw! 

door Jan P. Stomps 

Na lang aarzelen heb ik de stoute schoenen 

aangetrokken en de dozen met oude super-8 

films van zolder gehaald. Films van vijftig jaar 

en ouder (over het algemeen van de kinderen  

en diverse vakanties), wilde ik al langere tijd 

digitaliseren, om de onoverzichtelijke 

hoeveelheid van tientallen films, terug te 

brengen tot hapklare brokken, makkelijk 

afspeelbaar en … eindelijk wat ruimte in de  

 

 

 

 

chaos op zolder. Het jongt ook maar aan, als  

je inmiddels meer dan vijftig jaar getrouwd  

bent. 

Verrassende resultaten komen tevoorschijn! 

Waaronder een film uit 1975; een dag vissen op 

het wad met de PvdA. Met een vissersboot de 

“Jacoba” vanuit Den Oever op de platvis en de 

makreel. Jan Ritsema met Jopie en hun dochters 

Jacobien en Marleen en ook zoon Geert zijn 

mee. De fractie en het bestuur van de afdeling 

zijn aan boord w.o.  Anne de Vries, Theo 

Brouwer en hun beider echtgenoten, Akke en 

Maya. En natuurlijk Cees Korver met Tineke, 

André Thomsen met Leida, Haye van der Werf  

met Ines en Gerrit Sijpheer, die z’n vrouw heeft 

thuisgelaten.  

Maar ook een aantal afdelingsleden w.o. Cor 

Sijpheer, Willem Stomps sr., werpen als  

ervaren vissers de hengel uit. 

De eenvoudige super-8 film is zonder geluid en 

dat is jammer. Op een bepaald ogenblik zien we 

André en Cees in gesprek met Jan Ritsema, die 

zich deze dag heeft voorgenomen niet over 

politiek te praten. Terwijl achter hem het topje 

van de hengel staat te trillen en Jopie onrustig 

om haar heen kijkt, tracht Jan Ritsema enige 

aandacht te veinzen. Je hoeft geen liplezer te 

zijn om te zien waar de heren over in gesprek 

zijn. Cees, maar vooral André heeft duidelijke 

standpunten over de actuele politieke situatie. 

“Het kan geen kwaad daar de voorzitter van  

de Bergense gemeenteraad nogmaals mee te 

confronteren, ook tijdens het vissen,” zie je 

André denken. 

Woningbouw is en blijft een hot item! Het  

echec van Suyerven speelt op dat moment. 

Bouwen in de Zuurvenspolder wordt in de 

onderhandelingen gefrustreerd door  

onderlinge ruzie van de grondeigenaren, de 

gebroeders Schouten. Een deel van de  

broers willen meer geld maken en gaan 

onderhands in zee met projectontwikkelaar 

Coplan/de Moel BV. Een ander deel van de  
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gebroeders wil verder onderhandelen met  

de gemeente. De prijs van de grond is van 

levensbelang, omdat het realiseren van 

betaalbare woningen voor de vele 

woningzoekenden anders onmogelijk wordt. 

Bovendien heeft de inspraakprocedure het 

aantal woningen tot beneden de Molensloot 

ingeperkt, waardoor minder woningen ook 

prijsverhogend werkt. Cees Korver, als 

verantwoordelijk wethouder/portefeuillehouder, 

is tevens gebonden door een raadsuitspraak in 

de nota “Bouwen en Wonen”, n.l. om zoveel 

mogelijk sociale woningbouw te realiseren. 

Het is van alle tijden! De grondonder-

handelingen lopen vast; het college weigert 

verder te praten met een projectontwikkelaar 

die voor een deel eigenaar is geworden van de 

grond. Prijsopdrijving zal sociaal bouwen 

onmogelijk maken. De gebroeders Schouten 

blijven zitten met een ongedeelde boedel. Het 

resultaat is dat de bestemming van de gronden 

in de Zuurvenspolder agrarisch blijven. De vele 

woningzoekenden in Bergen zullen een paar  

jaar later in het Plan Conincxwegh alsnog aan 

een woning geholpen worden.  

“’t Kan verkeren..!” De Zuurvenspolder heeft 

inmiddels een nieuwe toekomst. Met respect 

voor cultuurhistorie en archeologie zal een plan 

worden opgesteld dat natuurontwikkeling  

voorop stelt. In samenwerking tussen boeren  

en buurtbewoners wordt het belangrijkste doel 

nagestreefd: het behoud van de oude polder!   

 

Vrouwen in leiderschap 

door Simon van Geldorp 

Eigenlijk zou ik het er niet over moeten hebben. 

Eigenlijk zou die dag niet moeten bestaan,  

maar het is nu eenmaal wel zo. Voor mij, man, 

bestaat er geen dag, hoogstens een Vaderdag 

als ik mijn best heb gedaan, maar verder niks. 

Altijd tegen de maand Maart denk ik eraan en 

zeker op dit moment dat ik nu iets moet  

 

 

 

 

schrijven voor de nieuwsbrief van onze PvdA-

afdeling, toch een geëmancipeerd gezelschap.  

In veel landen is het zelfs een officiële 

feestdag.  De Verenigde Naties kozen hem in 

1975 als ‘De dag van de Verenigde Naties voor 

de rechten van de vrouw en de wereldvrede’ in 

het Internationale Jaar van de vrouw en hielden 

de eerste keer een viering op 8 maart. Een 

mooie koppeling: vrouw en wereldvrede,  daar 

kun je je iets bij voorstellen. Dat zou je niet 

verzinnen voor een man: ‘man en wereldvrede’, 

dat wordt meteen ervaren als een lachertje. 

Triest eigenlijk. 

Het motto van de VN voor 2021 is Woman in 

leadership: Achieving an equal future in a 

COVID-19-world (Vrouwen in leiderschap: naar 

een gelijkwaardige toekomst in een COVID-19-

wereld). 

 

Een zeer toepasselijk motto. Want op de een  

of andere manier heb ik het gevoel dat door de 

Coronacrisis de positie van de vrouw, zeker in 

ons land, is verstevigd. Nog nooit heb ik zoveel 

deskundige vrouwen op de televisie zien 

verschijnen, waaronder veel vrouwelijke 

hoogleraren, economen, wiskundigen. En het 

aantal vrouwen in leidinggevende posities lijkt  

in het afgelopen jaar gegroeid. We wisten al  

dat in de medische sector veel vrouwen 

werkzaam zijn en dat ook in de juristerij er  

een enorme inhaalslag wordt gemaakt. Maar  

ook in de bètarichtingen is de inbreng van 

vrouwen sterk groeiend. 

Ik kan mij ook niet herinneren dat er zoveel 

vrouwelijke lijsttrekkers voor een tweede  

kamer verkiezing zijn geweest. Allemaal een 

hoopvol teken. 

 

Maar voordat er in alle geledingen van onze 

samenleving echte gelijkheid is ontstaan, zal  

er nog veel water door onze Rijn moeten 

stromen. En dan heb ik nog niet eens over de  
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rest van de wereld waar de rol van de religies 

groot is. In de meeste monotheïstische 

godsdiensten speelt de man immers de  

belangrijkste rol en bedienen de mannen  

zich behendig van die godsdienst. Vrouwen  

zijn daarin ondergeschikt. In veel christelijke 

godsdiensten en zeker in die van de katholieke  

is de vrouw minderwaardig en mag geen 

belangrijke functie bekleden. Dat geldt ook  

voor het (orthodoxe) jodendom, de islam en  

het boeddhisme.  

Laten we hopen dat de huidige pandemie een 

zegenrijke invloed heeft op de 

vrouwenemancipatie. 

Dus toch maar op 8 maart onder het motto van 

‘Vrouwen in Leiderschap’ Internationale 

Vrouwendag gaan vieren, niet omdat zo’n dag 

gewenst is - integendeel -, maar omdat dat nog 

steeds noodzakelijk is. 

 
Campagne: helpende handen gezocht! 

door bestuur PvdA 
Voor de verkiezingscampagnes in maart 2021  

(2e kamer) en maart 2022 (gemeenteraad) 

hebben wij (het bestuur) hulp nodig. Wie o wie 

heeft tijd en zin om het bestuur te helpen,  

want we kunnen het echt niet alleen en samen 

staan we sterker! 

Zijn er mensen die goed zijn in het maken van 

filmpjes, of handig zijn met vormgeving van 

drukwerk etc. dan kunnen we jouw hulp heel 

goed gebruiken.  

 

Hulp aanbieden?  Stuur een mail aan het 

secretariaat, Lucia Bakker, via 

bakker@noordwest.org 

Donatie aan de afdeling 

door Lucia Bakker 

Wilt u onze afdeling Bergen steunen met  

een extra geldelijke bijdrage? 

                         
 

 

 

 

 
 

Heel fijn en welkom, bijvoorbeeld voor  

extra activiteiten als koffieochtenden en 

themabijeenkomsten. En we sparen ook  

alweer voor de eerstvolgende verkiezingen.  

Op 17 maart 2021  

zijn de 2e Kamerverkiezingen  

Op 16 maart 2022  

zijn Gemeenteraadsverkiezingen.  

 

Onze bankrekening 

NL42 RABO 0132 4609 47 

t/n van PvdA Bergen NH  

Dank voor uw bijdrage! 

 

Geef uw mening en /of commentaar 

aan Johanne Hendriks  

johanne.pvda@ziggo.nl 

 

Kijk voor meer informatie ook op 

www.raadbergen-nh.nl 
 

 
 

Bent u geen lid van de PvdA en leest u  

deze nieuwsbrief toch?  

U kunt zich aanmelden voor deze  

nieuwsbrief bij johanne.pvda@ziggo.nl 

mailto:bakker@noordwest.org
mailto:johanne.pvda@ziggo.nl
http://www.raadbergen-nh.nl/
mailto:johanne.pvda@ziggo.nl

